
INDKOMNE FORSLAG: 

1. ÆNDRING AF HUSORDEN 

Nuværende formulering i husordenen vedr. katte: 

”Beboerne har bestemt, at det er tilladt at have indekat i afdelingen. Der må maksimalt være to 

katte pr. husstand. Ved anskaffelse af kat skal den registreres hos teamlederen. Katten skal være 

øretatoveret/chipmærket, og der skal forevises dyrlægedokumentation for neutralisering. Husk at 

katten ikke må løbe frit udendørs, og at katteaffald skal være pakket ekstra godt ind. ” 

Forslag til ændring: 

”Beboerne har bestemt, at det er tilladt at have indekat i afdelingen. Der må maksimalt være to 

katte pr. husstand. Ved anskaffelse af kat skal den registreres hos teamlederen. Katten skal være 

øretatoveret/chipmærket, og der skal forevises dyrlægedokumentation for neutralisering. Husk at 

katten ikke må løbe frit udendørs; dog er det tilladt, at katten opholder sig på lejlighedens altan, 

såfremt der er monteret et net efter ejendomsfunktionærernes anvisning i henhold til 

vedligeholdelsesreglementet. Husk endvidere at katteaffald skal være pakket ekstra godt ind. ” 

(ændring angivet med kursiv). 

Begrundelse: 

Det mener vi, fordi katte er til glæde for mange beboere i afdelingen. Uden net er altanen svær at 

bruge, da f.eks. indendørs netdøre kan kradses i stykker. Vi har fuld forståelse for, at bygningen 

hverken skal skæmmes eller skades. Vi mener at have fundet en løsning, som undgår begge 

problematikker. Et kattenet kan monteres på altanen, så det via få stolper sidder i spænd og ikke 

gør skade på bygningen. Et net i gennemsigtigt materiale er næsten usynligt. Vi giver gerne råd og 

vejledning til dem, der ønsker et kattenet sat op på denne måde, så det sidder pænt.  

Vedhæftet er et billede af kattenet af denne type: 

 

- indsendt af: R. S. Jacobsen og C. Danst, Hørhaven 12-2-TV samt 

 C. F. Damkjær og M. Aasted, Hørhaven 10-2-TH 



2. ÆNDRING AF HUSORDEN 

Nuværende formulering: 

Husdyr  

Beboerne har bestemt, at der ikke må være hunde i afdelingen. Du må gerne passe en hund - dog 

maximalt 21 dage pr. kalenderår, og gæstehunde skal meddeles teamlederen eller på 

administrationskontoret. Luftning af hunde er ikke tilladt på afdelingens områder. 

Forslag til ændring: 

Husdyr  

Beboerne har bestemt, at der ikke må være hunde i afdelingen. Du må gerne passe en hund - dog 

maximalt 21 dage pr. kalenderår, og gæstehunde skal meddeles teamlederen eller på 

administrationskontoret. Luftning af hunde er ikke tilladt på afdelingens områder – dog er det 

tilladt at føre en hund i snor gennem afdelingens område for at lufte den på et tilstødende areal. 

(ændring angivet med kursiv). 

Begrundelse:  

Den nuværende formulering er besværlig at håndhæve både overfor egne beboere med 

gæstehunde og overfor beboere uden for afdelingen. Vi vil i stedet appellere til folks moral og 

opfordre til hensyntagen samt opsamling af efterladenskaber ved opsætning af skilte ved alle 

indgange til afdelingen. 

 

- indsendt af: Afdelingsbestyrelsen 

 

 

 



3. VEDR. CARPORTE 

Jeg vil gerne foreslå, at der indføres krav om minimumsanvendelse af carporte i Afd. 4, da flere af 

carportene ikke bliver benyttet regelmæssigt. 

Begrundelse:  

Der er generelt fyldt godt op på vore parkeringspladser i Afd. 4, nogle dage er der fyldt totalt op på 

alle p-pladserne. 

Derfor er det træls at se flere af carportene står tomme og har gjort det i ikke bare dage, uger, 

men i flere måneder. På et tidspunkt her i foråret var gårdmændene rundt og fjerne nedfaldne 

blade mm. Omkring carportene, og da de var færdige med dette arbejde, satte de kæderne op 

foran carporten, og nogle af disse kæder har ikke siden været fjernet, og carporten har derfor 

heller ikke været benyttet, hvilket må betyde at lejerne af carportene må holde på nogle af de 

andre pladser på selve parkeringspladserne, og dermed forhindre vi andre i at finde en ledig plads. 

Jeg ved godt at nogle af carportene er udlejet til lejere, der har sommerhuse, som de bor i om 

sommeren og derfor ikke benytter deres carporte i denne periode, det er ikke dem jeg har i 

tankerne i mit forslag. 

- indsendt af: P. Freiheit, Hørhaven 14-1-TH 

 

4. DØRÅBNERE 

Vi vil hermed stille forslag om, at der sættes døråbnere på fordøre og i vaskerierne. 

Begrundelse:  

Når man kommer med hænderne fyldte, kan det være svært at åbne dørene. Hvis nu brugen af 

brikken fik døren til at åbne, ville det være nemmere. 

- indsendt af: H. og F. Bjørn, Hørhaven 20-3-TV 

 

5. GLASINDDÆKNING AF ALTANER 

Vi foreslår undersøgelse af, hvad det vil koste at få lavet glasinddækning af altanerne. 

Begrundelse: 

Glasinddækning af altanerne vil give bedre mulighed for at udnytte altanerne hen over hele året, 

samtidigt med at det vil forlænge altanernes levetid samt forbedre indeklima og varmeforbrug. 

- indsendt af: H. og F. Bjørn, Hørhaven 20-3-TV 

 

 



6. ETABLERING AF FLUGTVEJE 

Jeg foreslår, at der i de opgange, hvor der i dag kun findes opgangstrappen som flugt- og 

redningsvej, etableres en ekstra flugtvej. 

- indsendt af P. Emanuelsson, Rughaven 17-3-TV 

 

7. FLAGSTÆNGER 

Jeg foreslår, at der i hver af gårdene i Rughaven opsættes en flagstang og indkøbes 

Dannebrogsflag hertil. Til hverdag kan Vivabolig-flaget hænge i flagstængerne, og så kan 

Dannebrog komme op på flagdage, ved royale begivenheder og på beboernes mærkedage. 

- indsendt af L. Mortensen, Rughaven 31-1-TH 


